
Z A P I S N I K 
XIX. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 
dana 04. lipnja 2025.g. 

 
Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 
predsjednici/predstavnici klubova, Izbornik reprezentacije, započela je u 19,30 sati. 
Prisutni članovi Komisije: 
Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Snežana Žaja– PK Šibenik, Marica Dlaka – PK Krešimirova 
grada Šibenik, Mate Žurić – PK Vinske mušice, Zoran Mijat – PK Tribunj, dok je Vesna Bošnjak – BK 
Solaris 2015., opravdano izostala, a izostali su i članovi Komisije: Ozren Mandić – PK Dalmatino, , te 
Albert Čobanović – PK Krčić. 
Prisutni ostali predstavnici klubova: Branimir Opačak – PK Šibenik, a Izbornik Krešimir 
Ivančević se opravdao neodgodivim putom u Zagreb. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Komisije, pozdravila prisutne, utvrdila da postoji kvorum te sukladno 
upućenom Pozivu kojim su svi pozvani i upoznati sa dnevnim redom, konstatira da nije pristigla nijedna 
druga točka za dnevni red, pa u nastavku predlaže dnevni red koji je jednoglasno prihvaćen. 

Dnevni red: 
0. Potvrđivanje zapisnika prethodne sjednice Komisije od 24. travnja 2025.g. 
1. Sudjelovanje na SP Rim 2025. 
2.  Županijska članarina 
3. Završnica 1. HPL 
4. Prijedlog PK Šibenika za odgodu 13. kola 1.HPL 
5. R a z n o: Informacija iz Ureda HBS o trenutnom stanju  

 
Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 
Ad.0. Potvrđivanje Zapisnika s XVIII sjednice Komisije održane  24. travnja 2025.g. 
Kao i uvijek prije početka sjednice prima se  na znanje te prihvaća Zapisnik sa prethodne sjednice, tako 
i ovaj puta su prisutni članovi Komisije bez primjedbi  prihvatili Zapisnik s XVIII. sjednice Komisije 
održane dana 24. travnja 2025.g., na koji Zapisnik nije stigla ni jedna primjedba. 
 
Ad.1. Plan pripreme reprezentacije za SP, Rim-2025. 
Sukladno točki ad.1., dnevnog reda Predsjednica je iskazala kako je Izbornik opravdano odsutan zbog 
puta u Zagreb ali da će umjesto njega iznijeti plan sudjelovanja na SP u Rimu 2025.g., u kategorijama 
muškarci pojedinačno, žene pojedinačno, muški parovi, ženski parovi i par mix, kako je to, svojim 
mailom od 27.3.2025.g., izvijestio glavni tajnik FIPJP-a, g. Bruno Fernandez, te nastavila kako slijedi: 
 
Koordinacijom Izbornika i direktora Izbornika  je usuglašeno da hrvatsku reperezentaciju na SP u Rimu 
predstavljaju, kako je određeno dvije žene i dva muškarca u sastavu: Branka Bilandžija, Ida Čekić, 
Krešimir Ivančević i Milan Gnjidić, uz trenera Matu Žurića i Grozdanu Juričev Šprljan, koju je kao 
delegata imenovao IO HBS-a. 
Nakon imenovanja reprezentativaca Izbornik će navedene pozvati na pripreme sukladno svom planu i 
programu priprema za svjetsko natjecanje, a ovim putem im možemo samo poželjeti što bolji plasman 
na povijesnom događaju za petanku koja sudjeluje prvi puta na Svjetskom prvenstvu koje će se 
održati u Rimu, mjeseca rujna 2025.g,  
 
Ad.2.  Županijska članarina 
Predsjednica je izvijestila prisutne da je Županijski savez dostavio račune klubovima za članarinu 2024. 
i 2025.g. koju su klubovi obvezni podmiriti, sukladno odluci Skupštine Županijskog saveza. 
Predsjednik PK Tribunja, Zoran Mijat je iznio stav Vesne Bošnjak, da klubovi koji ne igraju županijsku 
ligu ne bi trebali plaćati županijsku članarinu, štoviše dodao je, kako je Vesna Bošnjak, inače član IO 



Županijskog saveza imenovana od strane Komisije,  nazvala tajnika Županijskog boćarskog saveza 
kojemu da je predočila činjenicu kako svi klubovi  ne igraju županijsku ligu, pa da onda ne moraju plaćati 
članarinu. 
 
Predsjednica je izvijestila prisutne kako svaki klub mora pripadati svom Županijskom savezu, a 
Županijski savezi su članice HBS, pa su klubovi članovi HBS preko svojim Županijskih saveza, a što se tiče 
načina plaćanja članarine, za sada se dio koji se odnosi na članarinu HBS-a, plaća direktno HBS, dok dio 
članarine se plaća svom Županijskom savezu, zaključno  ako klubovi nisu članovi Županijskog saveza ne 
mogu biti ni članovi HBS-a, a na što sve može utjecati činjenica ne plaćanja članarine. 
 
Prisutni članovi Komisije su ipak od predsjednice zatražili da kontaktira tajnika Saveza te da se utvrdi 
konačna odluka da li se plaća ili ne plaća županijska članarina. 
Zaključak: Predsjednica će kontaktirati Županijski savez u najkraćem roke te o istome izvijestiti 
članove Komisije. 
 
Ad.3. Završnica 1. HPL/Županijske lige 
Predsjednica je predložila prisutnima da se usuglase o datumu završnice 1. HPL, kao i Županijske lige, 
budući nakon završetka utakmice se uručuje pobjedniku pehar i medalje, a liga se održava subotu i 
nedjelju, to moli prisutne da se izjasne o datumu. 
Zaključak: Jednoglasno je usuglašeno da se pobjednik u ligama proglasi u nedjelju 29. lipnja 2025.g. 
na Vidicima nakon završetka zadnjeg susreta Šibenik- Solaris, jer time završava 14. kolo obje lige. 
 
Ad.4. Prijedlog PK Šibenika za odgodu 13. kola 1.HPL 
Snježana Žaja iz PK Šibenika je pojasnila prijedlog svog kluba, odnosno navela je kako je došlo do krive 
komunikacije budući PK Šibenik ne predlaže odgodu kola već je u dogovoru sa PK Krčićem radi promjene 
termina odigravanja susreta 13. kola, te smatra da ako su dva kluba u dogovoru kako ne bi trebalo biti 
problema oko promjene termina jer se 13. kolo u stvari ne odgađa. 
Marica Dlaka iz PK Krešimirova grada isto je navela i za svoj klub koji ima susret s PK Dalmatinom. 
Nakon rasprave članovi Komisije su se usuglasili kako dogovor između dva kluba ne bi bio odgoda kola 
pa čak i kada se radi o dva susreta budući 13. kolo se odigrava sukladno kalendaru, stoga predlažu da 
Komisija takav prijedlog dostavi Povjereniku lige smatrajući da je to regularno i na zadovoljstvo svih. 
Zaključak: Povjereniku će se dostaviti Zapisnik s iznesenim prijedlogom uz zamolbu da odobri 
promjenu termina ova dva susreta PK Šibenik-Krčić za 19.06., i PK Krešimir grad-Dalmatino 19-23.06., 
koji termin će klubovi potvrditi Povjereniku, jer se ne radi o odgodi 13. kola, što bi bilo protivno 
odredbi Pravilnika o sustavu natjecanja. 
 
Ad.5. R a z n o: Informacija iz Ureda HBS o trenutnom stanju 
Predsjednica je kratko iznijela trenutno stanje u HBS-u, a budući je svima dostavljena službena bilješka 
HBS-a, smatra da nema puno toga kazati, osim da Skupština nije održana jer nije bilo kvoruma te se 
očekuje novo zakazivanje Skupštine. Što se tiče rada, HBS funkcionira sukladno usvojenom planu i 
programu rada za 2025.g., kao i u petanka sekciji čiji kalendar je usvojen i sve se odvija sukladno istome, 
tako da za sada nema nikakvih zastoja u realizaciji planiranog. 
 
Sjednica završila u 20,30 sati. 
 
Zapisničar         Predsjednica Komisije  
Marica Dlaka-Vlajković                   Grozdana Juričev Šprljan 


